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Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 6.8.2019 

 

Prítomní: Ing. Filip Kaľavský, Mgr. Miroslav Dufinec, JUDr. Tímea Sotáková, , MUDr. Iveta 
Jasovská, Mgr. Erika Šimková, Mgr. Michal Korpa, PhDr. Karina Obšatníková, Lukáš Očenáš, 
Mgr. Lenka Juročková  

Prizvaní: PhDr. Milada Tomková, Ing. Iveta Palečková 
 
Program:  
 
1. Informácia o príprave Zemplínskych slávností a Zemplínskeho jarmoku 
 
2. Rôzne. 
 
 
Z účasti na zasadnutí Komisie kultúry sa ospravedlnili PhDr. Jana Cibereová a Róbert Kunč. 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Filip Kaľavský, ktorý privítal 
prítomných a dal hlasovať za program zasadnutia.   

R o k o v a n i e 

1. Informácia o príprave Zemplínskych slávností a Zemplínskeho jarmoku 
 
 

Riaditeľka Mestského kultúrneho strediska v Michalovciach prítomných informovala, 
že na príprave sa Zemplínskych slávností, ktoré sú v tomto roku jubilejné, uskutoční sa 
ich 60. ročník sa podieľa Mesto Michalovce, MsKS Michalovce, Zemplínske osvetové 
stredisko a miestny odbor a Dom Matice slovenskej v Michalovciach pod záštitou 
primátora mesta Michalovce a predsedu Košického samosprávneho kraja. Program 
slávností prebiehal počas troch dní. / Celý program nájdete v prílohe/. O týždeň na to 
sa uskutoční 50. Zemplínsky jarmok. /Program nájdete v prílohe/  
 
Diskusia: 
 Predseda komisie: Kto sa podieľa na organizovaní Zemplínskych slávností.  

• Riaditeľka MsKS: Mesto Michalovce, MsKS Michalovce, Zemplínske 
osvetové stredisko a miestny odbor a Dom Matice slovenskej 
v Michalovciach. 

 Predseda komisie: Koľko je to ľudí v organizačnom tíme.  
• Riaditeľka MsKS: Organizačný výbor je zložený so zástupcov organizácií, 

ktoré sa podieľajú na organizovaní slávností, teda približne 12 ľudí.  
 Predseda komisie: Koľko je rozpočet Zemplínskych slávností.  
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• Riaditeľka MsKS: Zemplínske osvetové stredisko dáva 4000 eur, Mesto 
Michalovce cez projekt cez KSK dáva 5000 eur na ubytovanie a MsKS 
dáva 25 000 eur. 

 Predseda komisie: Aký je priemerný honorár pre folklórne súbory. 
• Riaditeľka MsKS: Pri Zemplínskych slávnostiach a folklórnych súboroch 

nejde o peniaze. Platia sa iba tie súbory, ktoré MsKS chce do programu, 
ostatné súbory dostanú honorár iba na pokrytie nákladov.  

 JUDr. Tímea Sotáková: Opýtala sa, či organizačný výbor vyberá program 
• Riaditeľka MsKS: program zostavuje MsKS s odsúhlasením 

organizačného výboru.  
 MUDr. Iveta Jasovská Aká je návštevnosť týchto podujatí? 

• Ing. Iveta Palečková: Je to ťažko vyčísliť, keďže je na tieto podujatia 
voľný prístup. Odhadujeme však zo 100 000 obyvateľov v okrese, 
navštívi slávnosti a jarmok cca 20% z nich.  
 

 
 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o príprave Zemplínskych slávností 
a Zemplínskeho jarmoku 
 
 
 
4. Rôzne 
 

 Predseda komisie: Opýtal sa riaditeľky MsKS ako sa vyriešilo nedorozumenie 
ohľadom popcornu počas prevádzkovania kina. 

• Riaditeľka MsKS: Aj naďalej platí, že streda je bez pukancov a nápojov.  
 Predseda komisie: Dožadoval sa vyhodnotenia dotazníka, ktoré robilo MsKS.  

• Riaditeľka MsKS mu ho osobne odovzdala.  
 Čo bude s finančnými prostriedkami z podujatia Expres street party, keďže bola 

zrušená. 
• Riaditeľka MsKS: Vrátia sa do rozpočtu.  

 Lukáš Očenáš: Opýtal sa predsedu , kedy sa uskutočnia podujatia, na ktoré 
žiadal peniaze. 

• Ing. Filip Kaľavský: uskutočnia sa v druhej polovici roka – september – 
december.  

 Ing. Iveta Palčeková: Informovala príítomných, že v našom kine sa bude 
premietať film Kto je ďalší? Bude sa premietať 22. augusta. Zaviazali sme sa, že 
tomuto filmu budeme venovať väčšiu pozornosť v rámci propagácie. Film je 
natočený na základe skutočných udalostí a pojednáva o súčasnej situácii na 
sociálnych sieťach a jej negatívnom vplyve na mladých ľudí, ktoré často končia 
fatálne.  

 
 Mgr. Lenka Juročková: Informovala, že za ňou chodia mladí ľudia – umelci, 

skejtéri, tatéri, a prosia o pozornosť či už finančne alebo inak. Ako by sa im dalo 
pomôcť? 
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• Ing. Iveta Palečková: Odpovedala, že možností majú veľa, ale 
najsprávnejšia je tá, aby sa obrátili na zástupcov, ktorých majú 
v obvode, aby išli za poslancami. 

 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  
Ďalšia komisia sa uskutoční 3. septembra o 14.00 hod.  
 
 

Ing. Filip Kaľavský v. r. 
                                                                                                                        predseda komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Adela Kalaninová 


